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5393 Sayılı Belediye Yasasının 2o.maddesi uyarlnca AĞUSTOS 2022 olağan Meclis Toplantısı
03.08.2022 tarihinde tek oturıım halinde toplanmıştır. 03.08.2022 tarihli Meclis Toplantısında
Gülhanım KARCI BARİI(AN, Hatice ŞEN ve Vildan UYSAL katılmamış, geri katan tüm
Belediye Meclis Üyelerinin hazır buIundııkları görülmüştür.

2022 AĞUSTOS AYI OLAĞAN MECLİSİ

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri, bizleri Kepez Belediyesinin sosyal medya hesaplarından ve
televizyonları başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, değerli bürokratlarımız ve
basınımızın güzide temsilcileri. Sizleri saygı ile sevgi ile selamlıyorum. Gündemimize geçmeden önce
geçtiğimiz ayı kısaca değerlendirerek başlamak istiyorum. Temmuz ayını lestivaller ve kurban bayramı
programları ile yoğun geçirdik, Hepimizin özlemle beklediği 26'ncı Kepez Belediyesi Kayısı
Festivali'ni paneller, söyleşiler, konserler, turnuvalar, açılışlar ve sünnet şölenimiz ile Kepez'de coşku
içinde kutladığımız üç günlük bir şölene dönüştü. Kortej yüniyüşümüz ile başlayan şölenimiz üreten
kadınlar stantları ve Halk Bahçemizin açılışı ile devam etti. Cüne},t ARKIN Üreten Kadınlar Stantlarını
açtık. Hem kadınlarımızın ürettikleri el emeklerini sergiledikleri ve satlş yaptıkları stantları ile aile
ekonomilerine destek sağlayacak ayrıca halkımıza boğazımızın en kıymetli yerinde olan Halk
Bahçemizi açtık. Halk Bahçemizde her türlü aktivite, düğlin ve organizasyonları da ayrıca
yapabiliyorsunuz. Yani Hal Kafe'den sonra Kepez halkının hizmetine Halk Bahçesi hizmetini de sunduk
ve bu tesisimizde hem ekonomik hem hijyen halkımızın faydalanabileceği bir tesisi Kepezinıize hayırlı
olsun diyorum. Konserler bölümünde Volkan KONAK ve Jale konserleri ile birlikte unutulmaz
akşamlar yaşadık. Panel ve söyleşilerde Sayın Sinan ME\aDAN, Sayın Ataol BEHRAMOĞLU, Sayın
Prof, Dr. Murat TIIRKEŞ ve Sayın Hayrettin GEÇGIN ile bilgilerimizi yeniledik. Ayrıca biliyorsunuz
geleneksel sünnet şölenimizde 37 evladımız erkekliğe ilk adımlarını attılar, Sünnet şölenimizde
çocuklarımızın ve ailelerinin coşku ve mutluluklarına ortak olduk, Ayrıca kentimizin adının
duyulmasını sağlamanın vanında yabancı kültürleri halkımızla buluşturmak, kendi kültünjmüzti ve
ülkemizin güzelliklerini tanıt!ıak adına oldukça önemli olan 3'üncü Kepez Belediyesi Ge|eneksel
Uluslararası Troia Halk Dansları Festivalimizi yedi ülkeden 778 dansçının katılımı ile gerçekleştirdik.
Değerli meclis üyeleri belediyemiziı-ı araç filosu her geçen gün büyümeye devam ediyor. Geçen
olağanüstü mecliste yaptığımız Izmir 9üyükşehir Belediyesinin bize hibe etme kararını aldığı otobüsü
biz de olağanüstü mecliste kabul e1nlştik ve o otobüısü tes]im aldık, Şu anda o otobüs halkımıza hizmet
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etmeye başladı, Ben buradan bir kez daha Izmir Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Tunç SOYER'e
Kepez halkı adına çok teşekkür ediyorum, Değerli meclis üyesi arkadaşlarım 2022 Ağustos ayı olağan
meclis toplantımızı açıyorum. Başarılı bir meclis diliyorum. Şu anda üç belediye meclis üyemiz dilekçe
vermiş. aramızda değiller. Sayın Vildan UYSAL, Sayın Hatice ŞEN ve Sayın Gıllhanım KARCI
BARIKAN. Kendilerinin mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile
kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Değerli meclis üyeleri 2022 yılı, l Haziran 2022 olağan ııeclis, 27
Haziran 2022 olağanüstü meclis ve l8 Temmuz 2022 olağanüstü meclis toplantısı tutanakları e-posta ile
hesaplarınıza gonderildi, Tutanaklarda maddi veya başka bir hata var mı? Yoksa okundu olarak kabul
edelim mi? Okundu olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir, teşekkür ediyorum. Gündemimize geçiyoruz, gündemimizi okumak üzere sözü Katip Üyemiz
Sayın Sevim ÖzrÜll,x AYGoREN'e bırakıyorum,

SEViM ÖZTüRK AYGöREN: GLnroEv:

l. Belediyemiz Zabıta ve ltfaiye personellerinin maktu ücretlerinin belirlenmesi hususunun
gönışüImesi,

2, Norm kadro sınıfları arasında kadro değişikliği hususunun görüşülmesi,
3, Belediyemizce çıkma beton parke, bordtir vb. taşların tüzel kişilere ve köylere hibe olarak verilmesi

için Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülme§i,
4. Belediyemiz Meclisi'nin 06.05.2022 tarih ve 2022l':,0 sayılı kararı ile lmar ve Bayındırllk

Komisyonunca incelenmesinin devam edilmesine karar verilen, 1/l00O ölçekli Uygulama İmar
Planlarına eklenen plan notlarının güncellenmesi hususunun görüşülmesi

5. Beldemiz 400 ada, l3 parselde kayıtlı "Dini Tesis Alanı"nın tahsisi hususunun görüşülmesi.
6, Belediyemiz Meclisinin 2022 yı|lı Eylül ayında yapacağı toplantının tarihinin ve yerinin belirlenmesi

hususunun görüşülmesi,
7. Kapanış

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Sayın AYGÖREN, Değerli meclis üyeleri iki önergemiz var,
Burçin Bey'e okutahm onları da. Buyurun Sayın SOYSAI.

BURÇİN SOYSAL: Önerge bir, meclis başkanlığına, Belediye ve Bağh Kuruluşları ile Mahalli ]dare

Birlikleri Norm Kadro İlke ve Standartlarına Dair Yönetmeliğin l l'inci maddesi gereği belediyemiz
norm kadro cetvelinde Sağlık Hizmetleri Sınıfında boş olarak bulunan l (bir) adet 8410 unvan kodlu l l

dereceli Sağlık Memuru kadrosunun, Sağlık Hizmetleri Sınıfında l (bir) adet 8 l40 unvan kodlu 8

dereceli Biolog (Biyolog) kadrosu ile değiştirilmesi hususunda gerekli kararın aIınmasını arz ve teklif
ederim. 03.08.2022, Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

BIROL ARSLANı Evet, önerge birin gündemimize eklenmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?
Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkür ederim Önerge iki.

BURÇİN SOYSAL: Önerge iki, meclis başkanlığına, Belediyemiz Meclisi'nin 27 _06.2022 tarih ve
2022186 sayılı kararı ile Çahşma Yönetmeliği İnceleme Komisyonuna sevk edilen, Belediyemiz Fen
İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği Taslağının görüşülerek konu hakkında gerekli
kararın alınmasını arz ve teklilederim. 03.08.2022. Birol ARSL.AN, Belediye Başkanı.

BIROL ARSLAN
Oy birliği ile kabul

: Evet önerge ikinin gündeınimize alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?
eğiJtıfİ§İİr, teşekkür ederim, Evet gündemimize geçiyoruz arkadaşlar. Gündemimizin
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birinci maddesi, Belediyemiz Zabıta ve
hususunun görüşülmesi.

ltfaiye personellerinin maktu ücretlerinin belirlenmesi

TANER KURT: Bilgi verdi

B|ROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi arkadaşlarım biliyorsunuz memur zablta ve itfaiye personeller

için aylık ücretlerine maktu ücret ödeniyor. Bu ücret de devlet tarafından belirleniyor. Ocak ayında biz
bu rakamı belirlemiştik ama biliyorsunuz 7 Temmuz'da Resmi Gazetede yeniden yayınlandı ve bunun

tekrar takdirini meclis üyeleri verecek. Bugüne kadar vermiş olduğumuz rakam üst limitten. Yani
dev|etin belirlediği üst rakam, O rakamın üzerine çıkanııyoruz. Bugüne kadar itfaiye ve zabıla
personelleriıııize üst limitten bu maktu ücretleri ödemişiz. Bunların takdiri yine tabi ki meclisimizin.
Bulurun, bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Peki İsmail Bey'e mikrofonu
verelim

İSUnİl- ÖZCAX: Başkanım daha önce üst limitten belirledik tekrar üst limitten belirlenmesini
istiyorum sosyal belediyecilik olarak,

BİROL ARSLAN: Peki Cumhuriyet Halk Partisi Grubu üst limitten dedi. Var mı arkadaşlar

görüşleriniz?

SERKAN KALE: Ust ljnıitten olsun

BiRoL ARSLAN: o halde arkadaşlar devletin belirlediği ıist limit 625,00 TL. yani üst limitten,

belediyemiz zablta ve itfaiye personellerinin maktu ücretinin üst limit olan 625,00 Tl'den ödenmesini

oylarınıza sunuyorunı. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederiıı. Üst liınitten
persone|Jerim ize hayırlı olsun. Gündem iki, Norm kadro sınıfları arasında kadro değişikliği hususunun
görüşülmesi. Buyurun lütfen.

TANER KURT: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değeri meclis üyesi arkadaşlarım göreve geldiğimizde
belediyemizde on tane müdürlüğümüz vardı, Biliyorsunuz nüfus artışından sonra iki müdürlük daha

belediyemize tahsis edilmişti, Biz de onları Haziran meclisinde iki müdürlüğü onaylayarak müdürlük
saytmızı on ikiye çıkarmıştık ve bu on iki olan müdürlükler de şimdi personellerde yardımcı hiznıetler
sınılında çocuk bakıcısı kadrosunu iptal ederek onun yerine teknik hizmetler sınıfında mühendis
kadrosu ile değiştirilmesi, Konu budur. Bu konuda göniş beyan etmek isteyen arkadaşını var mı? O
ha|de oylanıaya geçiyorum arkadaşlar. Yardımcı hizmetler sınıfından çocuk bakıcısı kadrosunun iptal

edilerek onun yerine teknik hizmetler sınıfından mühendis kadrosunun ihdas edilmesini oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilnıiştir, teşekkür ediyorum. Gündemin,ıizin üçüncü
maddesi Belediyemizce çıkma beton parke, bordür vb. taşların tüzel kişiIere ve köylere hibe olarak
veriImesı için Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülmesi.

SEMiH HtlYSAL: Bilgi verdi

BlROL ARSLAN: Teşekkür
meclislerimizde sık sık konuş
abone bağlantılarının yapılmas

ediyorum. Değerli meclis üyesi arkadaşlarım malumunuz daha önceki
tuğumuz bir konu. Cumhuriyet Mahallesinin yollarının ve içme suyu

ını gffişmüştük. Bu geçen ay yapılan ihale ile gerçekleşti ve müteahhit
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firmaya itiraz süresi bittikten sonra sözleşmenin yapılması konusunda davet gönderdik ve yaklaşık
herhalde hafta başı gibi müteahhit firma, kazanan firma ile belediyemiz arasında bir sözleşme
gerçekleşip ardlndan Cumhuriyet Mahallesi başlangıcı Sanayi Caddesi'nden olmak üzere Atatürk

ilkoğretim Okulunun altındaki bolüme kadar yani Boğazkent Mahallesinin bitim noktasına kadar,

başlangıç noktasına kadar bölümü de öncelikle içme suyu abone bağlantıları değişecek ardtndan yol ve

kaldırımlar yapılacak. Tabi ki burada mevcuttaki parke taşları söküldükten sonra bu taşların tekrar

köylerde kullanı|ması ve bunların tekrar faydalı hale dönüştürülmesi adına böyle bir meclis kararı

alacağız_ Esasında daha önce alınmış olan böyle bir meclis kararı var ama yine biz de bu kararı
yenileyerek bu kararı alalım istedik. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Mehmet

Bey buyurun.

MEHMET YAMANı Başkanım, değerli nıeclis arkadaşlarım Başkanım bu muhtarlıkların talepleri var

tabi. şu anda da var Bunların tabi 1alep dilekçe|erini alıp ve nakliye ücretini muhtarlıklar karşıladığı

müddetçe çok guzel olur

BİROL ARSLAN: Nakliye ücretleri demeyelim yani biz bunun içine maddi bir şey koymayalım, Onlar
kamyonu göndersin ve alsın yani, Yani meclis tutanaklarlnın içine nakliyeyi geçirmeyelim arkadaşlar,

MEHMET YANIAN: Daha şık ve daha iyi olur

BİROL ARSLAN: Hem orada da tekrar kulIanılmış olur. Evet, başka göniş beyan etmek isteyen

arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin üçüncü maddesi, belediyemizden çıkan
parke taş ve o kullanılacak üninlerin köy muhtarlıklarına ve tüzel kişiliklere.

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Başkanım ticari amaç içermeyen tüzel kişilere.

BİRQL AR§LAN: Ticari amaç içermeyen tüzel kişilere. yani bu tüzel kişilik dediğimiz örneğin bir

cami derneği. caminin bahçesinde kullanacak gibi. Sadece muhtarlık diye kısıtlamayalım sonra

dernekleri meclis kararının dışında bırakınış oluruz Özellikle meclis tutanaklarında geçsin istivorunı

Bu parçaların. taşların ve bordürlerin belediye başkanına yetki verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabu|

edenIer? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim, Gündeminıizin dördüncü maddesi, Belediyemiz
Meclisi'nin 06.05.2022 tarih ve 2O22l70 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık Komisyonunca

incelenmesinin devam edilmesine karar verilen, l/l00O ölçekli Uygulama Imar Planlarına eklenen plan

notlarının güncellenmesi hususunun görüşülmesi,

SEVİM ÖzrÜnx AYGÖREN: 03.01.20l8 tarih ve 20l8/l9 sayıtr Meclis Kararı ile l/l000 ölçekli
Uygulama İmar Planlarına eklenen Plan notlarının revizyon tarihinden sonra Planlı Alanlar İmar

Yönetmeliği'nde yapıları değişiklere uygun olarak revize edilebilmesi için Kepez Belediye Meclisi'nin
08.04.ZO22 tarih ve 2022l59 sayıIı kararı ile İmar komisyonuna havale edilen plan notları ile ilgili

çalışmalar 29.07.2022 tarihinde taman]lanmış olup İmar ve Şehircilik komisyonunca karara

bağlanmasına; 3l94 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesine istinaden oy birliği ile karar verilmiştir.

Belediye Meclisine arz olunur 29.01 .2022,

BİROL ARSLAN: Sayın AYGÖREN'e teşekkür ediyoruz. Değerli meclis üyesi arkadaşlarım Mayıs
ayı meclisinde bu gündemi İmar Komisyonuna havale etmiştik. lmar Komisyonumuz çalışmalarını
tamamladı ve komisyon başkanımızın da okuduğu şekli ile komisyondan oy birliği ile geldi. Bu konuda

elisteffirkadaşlm var mı? O halde oylamaya geçiyorum, Gündeminıizin dördüncü
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madde§i, İmar Komisyonundan geldiği şekli ile kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Bir
saniye sayalım lütfen.

ARzU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BIROL ARSLAN: Ret edenler?

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Çekimser? Bir çekimser. EVet gündemimizin dördüncü maddesi bir çekimser ve on

iki kabul ile, oy çokluğu ile kabul edilmiştir, Evet, gündemimizin beşinci maddesi Beldemiz 400 ada, l3
parselde kayıtlı "Dini Tesis Alanı"nın tahsisi hususunun görüşülmesi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi,

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi arkadaşlarım merkez caminin olduğu bölge, Müjgan Hanım'ın

da okuduğu izere 28.09.202l tarihinde İl N,1ıiftulıigti bize bir yazı gönderdi ve gönderdiği yazıda

caminin eski olduğu, yetersiz olduğunu, orasının yıkılarak daha büyük bir cami yapılmasını istediler.

Ben bunun üzerine öncelikle kamuoyunun da bilmesini isterim ki Kepez'in büyüklerine, başta tabi ki o
caminin yıllarca imamlığını yapmış o|an Şevket Hoca ve diğer büyüklere, Kepez'in yerlilerine böyle bir
talep olduğunu, bu noktadaki görüşlerini sordum, Şevket Hoca da büyükler de hepsi birlikte artık

caminin yetersiz kaldığını ve büyümesi gerektiğini, belediye tarafından bu iş|emi kolaylaştırıImas ı

yönünde tarafıma şifahen bilgileri aldım, topladım. Ardından biz de 22.11.202l tarihinde Kültür

Varlıklarına ve Valiliğe bu konuda görüş sormuşuz. Yani binanın tarİhİ eser olup olmadığı, yıkılıp
yıkılamayacağını sorduk. Oradan gelen cevap, l3.06.2022'de bize bu konuda Vaililk'ten resmi geri

dönüş oldu ve buranın bir tarihi eser olmadığını, yıkılıp yerine yeni bir caminin yapılabileceği ile ilgili
cevap ge|di. Bunun üzerine tabi ki zaten cami derneği de bu yazışmaları ve bizi de devamlı sık sık
görüşmelerle sıkı ştırıyorlardı. Artık yazı da geldiğine göre burasının bir tarihi eser olmadığını, oranın bir
de zaten biliyorsunuz yolun kenarında kaldı cami de. Daha böyle sağ köşeye, tuvaletlerin olduğu

bölümden başlamak kaydı ile daha btiylik bir caminin yapılmasının yetkisini belediye başkanına, bı-ı

imza protokol, bizim cami derneğine bunun bizim devrini belediye başkanı ve encümene verilmesini

konu bundan ibarettir. Ben size bu açıklamaları yaptım. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen

arkadaşım var mı?

SERKAN KALE: Kepez'de meydanda biliyorsunuz hamamımız vardı yıkıldı, Kepez'in bana göre

Kepez olarak simgesi bir tek camisi var. Sizin bir şeyiniz yok yani istemişler ama, Bunu bir dahaki

meclislere alalım derim. İnsanlarla bir daha görüşelim, Ben yıkılması taraftarı değilim.

BiRoL ARSLAN: Teşekktir ederim. Çok güzel bir düşünce,

SERKAN KALE: Çünkü bizim de hani geçmişimizden bir o kaldı, Bakıyorum o mahalleye

geçmişinıizden, eskiden bir şey kalmadı. Biz orada Kur'an dersine gittik. Eski bir mazimiz var yani.

BİROL ARSLAN: Peki, Serkan Bey bu konunun bugün karar alınmamasını, önümüzdeki meclislerde
alınmasını teklif ediyor, Bence de olumlu bir düşünce.

SERKAN KALE: Eski beledi
yok deınişler ona. şaşırdım. O

ye başğntııız Halil ATAN zamanında burası tarihi olarak geçiyordu ama

.u^uy/du yıkı lsı n yeni yapı|sın demişlerdi Halil ATAN zamanında ama
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BİROL ARSLAN: Evet evet öyle bir konu vardı o zamanlar hatırlıyorum, Arkadaşlar yani ben ille de
yıkılsın yapılsın tarafında değilim ama burada Valilik kanalı ile bize gelmiş olan buranın yıkılıp
büyütülmesi ile ilgili bir yazı ve benim de görevim gelen yazının efendim meclis heyetine sunulması
Takdir elbette ki sizlerin, Yani ama Serkan Bey'in düşüncesi bence olabilir. Bunu bir birlikte
araştıralım. Ama ben araştırdım onu söyleyeyim yani. Ben Valiliğe bu konu ile ilgili yani burası tarihi
eser midir diye cevap yazmadan önce bütün köwn büyüklerini gezdim. Onu bilin yani. Ben öncelikle
onların onayından sonra böyle bir şeyi başlattım. Tamam o zaman AKP Grubunun böyle bir teklifi var,

CFIP Grubu. İyi Parti Grubu? Nasıl olacak arkadaşlar?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi,

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: o halde bu konunun gönişülmesi için komisyona gönderelim, Bu boşlukta da

arkadaşlar gerekli araştırmaları yapsınlar, Mikrolona 1ütfen.

HALİL UYANtK: Serkan Bey'in çekincesini, tereddütünü açıklayabilir mi?

BiRoL ARSLAN: Söyledi, şöyle dedi, köye ait olan eski binalarln bir bir yıkılmasını ben istemiyorum
dedi. Gazino yıkıldı dedi, efendim hamam yıkıldı dedi.

HALİL UYANIK: Bir dahaki ayda gelmesindeki amaç ne yani?

BİROL ARSLAN: O da araştırsın. Gerçi burada meclise gelirken keşke araştırıp da gelseydiniz ama

neyse artık. Şöyle yapalım, komisyona gönderelim, Komisyonda kaldığı süreç içinde herkes bu konuda

bir araştırma yapabilir, Ondan sonra, buyurun lütfen Nejdet Bey'e verelim mikrofonu.

NEJDET UÇAR: Başkanım şimdi araştırmasl güzel bir şey fakat bu Kepez'in şeyini kökten yok

edecek diye bir şey yok, Anladığımız kadarıyla geliştirilecek bu cami. Daha iyi hizmet verebilmek için.

Yani bu iş yapılacaksa bunu uzatmanın hayırlı bir iş olduğunu düşünmüyorum. Yani cami tamam

Serkan Bey'in görüşü çok güzel. Bu cami kökten yıkılıp buraya başka bir şey planlansa çok haklı, Ama
cami yıkı|ıp şu andaki eksik yaptığı hizmeti daha da geliştirmesi amacıyla.

BIROL ARSLAN: Bence Serkan Bey'in düşüncesi doğru, Bakın bizim farklı bir Kepez kültürümüz
var. Arkadaşlar yani onun tereddütünde ben ona hak veriyorum. Bunu gerçekten ben anlayabilirim, Ruhi
anlayabilir ve şunu söyleyeyim size, biz bu proje ile ilgili bize defalarca Mehmet YAMAN ve Ha|il
Başkan vardı. Defalarca kere cami dernek yönetimi geldi. Bunu ilk planladıklarındaki yak|aşık maliyeti
5 Milyon Tl'ydi ve bu sürecin içindeki şu anda maliyeti yaklaşık l0 Milyon TL o|du arkadaşlar Yani
her geçen gün de tabi ki gelen zamlarla birlikte, inşaat maliyetlerine gelen zamlarla birlikte bu iş de

büyüyor. Ama bu işi de aceleye getirmemek en doğru formül. Bunu bir kez daha Kepez'in büyükleriyle,
yerlileriyle konuşup ondan sonra bu kararı almak en doğrusu. O yüzden ben de İmar Komisyonuna
gitsin diye düşünüyorum ama tabi ki takdir sizin, İsterseniz oylayalım, Başka bir göniş beyan etmek
isteyen varsa söyleyin |ütfen. Önce İsmail Bey kaldırdı,

İSUaİl, ÖZCaX: Başkanım ben de Serkan Bey'in ve sizin fikrinize katılıyorum. Anttlar Kurulu tarihi
eser olmasa bile bence sade kalması daha iyi. Bu şekilde kalması bana göre daha iyi.

BİROL ARSLAN: Bu şeki,ld<aalmasının güvenlik adına sorunları var.
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konusunda öneriniz var mı?

Perşembe günü saat l4:00'
Aynı,,;rfrt. O halde oylarınıza sunuyorum, Eylül meclisinin I Eylül

de/*e burada Turhan Mildon Tesislerinde yapılmasını oylarınıza
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İSlllİl ÖZC.C,X: Var Başkanım, yola çıkıyor ben de onun larkındayım.

BİROL ARSLAN: Sadece yola çıkmıyor aynı zamanda çok eski bir cami. Ben 3-4 yaşlarındaydım,

yani 48-49 yıl önce o cami tadilat gördü, Bakın Serkan KALE hatırlar, başka büyükler hatırlar. Hatta

orada cami tadilattayken namazı şeyde kılıyorlardı, Hasan Hüseyin abinin orada kılıyordu köyün

yaşlıları, Anlattığımız yıllarda Kepez yaklaşık 250 hane falandı. Yani nüfusunun 700-800 olduğu

dönemleri konuşuyoruz. O zamanlar ben küçücük çocuktum. Rahmetli Muharrem dayımın evinde ben

camdan dışarı bakarken orada yaşlılar gelip Hasan Hüseyin abinin iş yerinde namaz kılarlardı. O

dönemde cami tadilat görmüştü. Yani konuştuğumuz 47-48 yıl önce. Orada da 48 yıldan sonra o camide

2_3 kez de tadilatla büyütü|dü. Büyüdü btlyudtl yani o anlamda risk de olabilir. Bunu biz değil bence

imar Komisyonundaki arkadaşlar gidip camide de bir keşif yapsınlar. Yani lmar Komisyonundaki

arkadaşlarımız mühendisler, mimarlarımız var. İmar Komisyonundaki arkadaşlar da o caminin

sağlamlığı ile ilgili evet tadilat gortıp yıkılıp yıkılmaması ile ilgili biraz çalışarak bu işi geçelim. Çünkü
geçmişten kalan hakikaten Kepez'in elindeki tek eser cami. Ülkü Hanım söz istemişti.

İsıınİı- ÖzCaNı Başkanım halka da soralım kendi aramızda. Komisyonda 1-2 dela kaslın biraz daha

dediğiniz gibi geniş araştırma yapalım,

BİR9L ARSLAN: Evet, kesinlikle. Halka da bir anket yaparız yani meydana bir anket kutusu koyarız.

Çok doğru, teşekkür ederim,

İSlllİl- ÖZCıN: 1-2 ay meclise havale etmeyiz.

BiRoL ARSLAN: Zaten komisyonda bırakırız, Bu süreçte de halka anket yapar oradan çıkacak
sonucu. halkın verdiği kararı da hep beraber uygularız.

Üı«Ü şİvışo« TUTAK: Şimdi Kepez'de tarihi eser olarak sadece cami kaldı deniyor. Yani Kepez'in
geçmişinden kalan tek şeyi de bence değiştirmemek lazım. Evet belki güçlendirme gerekir ama bazı

şeyler korunmalı. Her şeyi yıkıp yapmak bana çok doğru gelmiyor. Güçlendirme yapı|ır eğer çok
ihtiyaçsa, Onun üzerinden yenileme yapılır. Yani her şeyi yıkıp yapmak.

BİROL ARSLAN: Peki anket yapılmasını doğru buluyor musunuz?

Ül«Ü ŞİlvlŞe« TUTAK: Tabi tabi anket yapılabilir. Öncelikle bence korunması gerekiyor.

BİROL ARSLAN: Peki, Ülkü Hanım'ın düşüncesi de tutanaklara bu şekilde geçti. Evet arkadaşlar o

halde ben gündemimizin beşinci maddesinin İmar Komisyonuna sekini oylarınıza sunuyorum, KabuI

edenler' oy birliği ile kabul edilmiştir, ıeşekkür ediyorum. Evet. gündemimizin altıncı maddesi,

Belediyemiz meclisinin 2022 yılı Eylül ayında yapacağı toplantı tarihinin ve yerinin belirlenmesi

hususunun gönişülmesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet arkadaşlar Eylul meclisinde Burçin Bey'in daha önceden planlanmış bir
programı olduğu için bizden bir ricası var. l Eylül Perşembe günü yapalım çünkü 2 Eylül itibari ile

şehirden ayrılacağını söyledi. Sizce uygun mu? O halde teşekkür ediyorum. l Eyltll Perşembe günü saat



sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, Evet, önergelerimize geçiyoruz arkadaşlar

Önerge bir. Belediye ve Bağlı KuruJuşları ile MahalIi İdare Bir|ikleri Norm Kadro İlke ve Standan|arına

Dair Yönetmeliğin l l'inci maddesi gereği belediyemiz norm kadro cetvelinde Sağlık Hizmetleri
Sınıfında boş olarak bulunan l (bir) adet 84l0 unvan kodlu ll dereceli Sağlık Memuru kadrosunun,

Sağlık Hizmetleri Sınıfında l (bir) adet 8l40 unvan kodlu 8 dereceli Biolog (Biyolog) kadrosu ile
değiştirilmesi hususunda gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim, 03,08.2022, Birol ARSLAN,
Belediye Başkanı. Eveq az önce de kadro değişiklikleri yapmıştlk- Arkadaşlar sağlık memuru

kadrosunun, biyolog kadrosu ile değiştirilmesi. Görüş beyan etmek isteyen var mı? O halde oylamaya
geçiyoruz. Önergenin, sağlık n,ıemuru kadrosunun 8'inci dereceli biyolog kadrosu ile değiştirilmesini

kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekktir ederim, Önerge iki, Belediyemiz Meclisi'nin
27 _06 _2022 tarih ve 2022186 sayılı kararı ile Çalışma Yönetmeliği İnceleme Komisyonuna sevk edilen,

Belediyemiz Fen İşIeri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği Taslağının görüşülerek konu

hakkında gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim. 03.08.2022, Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

Evet değerli meclis üyesi arkadaşlarım daha önce biz Fen İşleri Müdürlüğü'nün Görev, Yetki ve

Çalışma Yönetmeliğinin taslağını komisyona göndermiştik Komisyonumuz çalıştı, Buyurun komisyon

başkanı bize komisyon raporunu okuyacak.

MEHMET YAMAN: Konu: Kepez Belediyesi Fen Işleri Müdürlüğü Görev Yetki ve Çalışma
Yönetmeliği, Kepez Belediye Meclisi'nin 27.06.2022 tarih ve 2022'186 sayılı kararı ile Çalışma
Yönetmeliği İnceleme komisyonuna havale edilen kepez Belediyesi Fen işleri Müdürlüğü Görev yetki

ve Çalışma Yönetmeliği'nin komisyonca inceIenmesi tamamlandığından; Konunun Belediye Meclisince

görüşüIerek karara bağlanılması amacıyla sevkine oy birliği ile karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz

olunur. (29,0'7.2022)

BİRoL ARSLAN: Evet. teşekkur ediyorum komisyon başkanımıza. Değerli meclis üyeleri

komisyonumuzdan oy birliği ile geldi. Cörüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya

geçiyorum. Önerge ikinin. komisyondan geldiği şekli ile kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul

edenIero oy birliği ile kabul edilmiştir, ıeşekkür ediyorum. Değerli meclis üyeleri gündemimizi

tamamladık, önergelerimizi tamamladık. Bir duyuru ile ben meclisimizi kapatmak istiyorum, Kepez

Halk Kütüphanemiz için bir kitap da sizden olsun kampanyası başlattık. Kitap bağışı yapmak isteyen

hemşerilerimizin 263 0l 0l numaralı telelonu arayarak Halk Masamıza kitap bağışını bildirebilirler
Arkadaşlarımız ev|ere kadar gelip bu kitapları alıp kütüphaneye bağışlarınızı sağlıyorlar. Şimdiden
yapacağlnız bağışlar için hemşerilerime teşekkür etmek istiyorum. Evet, meclisimizde almış olduğumuz

kararlar hayırlı olsun diyor, herkese teşekkür ediyorum. Sağlıklı günlerde hep beraber buluşmak üzere.

03.08.2022

BlROL ARSLAN B tN SoYSAL SEViM ÖZTURK AYGÖREN

KATiP ÜYEBELEDIYE BAŞKAN
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